
Protokół z posiedzenia 

Komisji  Rewizyjnej z 8 czerwca 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej rozpoczęło się o 8 czerwca 2021 roku o godzinie 

14.15 w siedzibie Urzędu Gminy przy ulicy Krasickiego 9 w Krupskim Młynie. 

Obecni na posiedzeniu: 

Danuta Pries – Sekretarz  

Panchyrz Herbert - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Radni: 

Adam Łuć 

Bogdan Huczko 

Jolanta Michałek 

Róża  Ochman – Szyguła 

Nieobecny:  

Jacek Kiszkis 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Adam Łuć prowadzący posiedzenie Komisji, 

przywitał  obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Kontrola sposobu realizacji uchwał Rady Gminy Krupski Młyn za rok 2020. 

2. Sprawy bieżące 

 

Ad. 1.  

Kontrola sposobu realizacji uchwał Rady Gminy Krupski Młyn za rok 2020. 

Sekretarz Gminy - Danuta Pries szczegółowo przedstawiła realizację uchwał Rady Gminy 

Krupski  

Młyn w 2020 roku. 

Od stycznia do grudnia 2020 roku Rada Gminy Krupski Młyn podjęła 113 uchwał, z których: 

- 63 uchwał dotyczyło spraw związanych z gospodarowaniem nieruchomościami gminy, 

przeznaczeniem do sprzedaży nieruchomości gruntowych oraz lokali mieszkalnych, 

aglomeracją, nadaniem nazwy ulicy, studium i miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego, programem ochrony środowiska, gospodarowaniem odpadami, utrzymaniem 

czystości i opieką nad zwierzętami bezdomnymi, 

- 38 uchwał dotyczyło budżetu gminy, w tym: zmian budżetu, sprawozdań z wykonania 

budżetu, absolutorium, wieloletniej prognozy finansowej, podatków i opłat, wynagrodzenia 

wójta, diet sołtysów i ekwiwalentu pieniężnego (OSP), 

- 6 uchwał dotyczyło spraw opieki społecznej oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i 

podawania napojów alkoholowych oraz ustalenia odstępstw od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych, 

- 5 uchwał miało charakter organizacyjny, związany ze statutem gminy, statutem sołectw, 

planem pracy Komisji Rewizyjnej, programem współpracy z organizacjami społecznymi, 

apelem o utworzenie Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej oraz z rozpatrzeniem petycji, 

- 2 uchwały dotyczyły oświaty (projekt „Bliżej wiedzy..”). 

Ponadto Sekretarz wyjaśniła, że większość uchwał została zrealizowana, bądź też jest w trakcie 

realizacji. Uchwały finansowe i podatkowe realizowane były sukcesywnie przez cały rok 

budżetowy.  

Pan Bogdan Huczko pytał, czy były wszczęte postępowania przez Urząd Wojewódzki w 

sprawie stwierdzenia nieważności uchwał podjętych przez Radę Gminy Krupski Młyn? 

Sekretarz odpowiedziała, że takie posumowanie zostanie niezwłocznie przygotowane i 

przesłane radnym na maila. 

Pan Adam Łuć zapytał czy wszystkie uchwały zostały zrealizowane, a jeżeli nie to na jakim  



są etapie. 

Sekretarz szczegółowo odpowiedziała na pytanie, zaznaczając, ze spośród wszystkich uchwał,  

które były podjęte, trzy n/w uchwały nie zostały zrealizowane:  

• Uchwała Nr XVI/145/20 z dnia 28 kwietnia 2020 roku w sprawie przedłużenia terminów 

płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom będącymi podatnikami podatku o 

nieruchomości na terenie Gminy Krupski Młyn, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID – 19 ( brak wniosków). 

• Uchwała Nr XVI/146/20 z dnia 28.kwietnia 2020 roku w sprawie wprowadzenia za część 

roku2020, zwolnienia z podatku  od nieruchomości, gruntów, budynków i budowli 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej na terenie Gminy Krupski Młyn  grup 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji  ekonomicznych z powodu COVID – 19 (jeden wniosek nie 

spełniał warunków). 

• Uchwała Nr XVI/147/20 z dnia 28 kwietnia 2020 roku w sprawie odstąpienia od dochodzenia 

należności o charakterze cywilnoprawnym przypadającym Gminie Krupski Młyn lub jej 

jednostkom organizacyjnym, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID -19 (nie było 

wniosków). 

 

Ad. 2. 

 Sprawy bieżące, w tym wnioski: 

1. Adam Łuć: podjęcie działań w sprawie zakończenia realizacji miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego; 

2. Bogdan Huczko: określenie ilości wszczętych postępowań Wydziału Nadzoru Prawnego 

Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwał podjętych 

przez Radę Gminy w 2020 roku; 

3.  Jolanta Michałek: naprawa drogi na Żyłkę; 

4. Bogdan Huczko: naprawa drogi w kierunku ogródków działkowych w Potępie; 

5. Wniosek Pana Adama Łuć: propozycja kolejnego tematu posiedzenia Komisji Rewizyjnej to 

początek września br. Temat: przygotowanie zbiorowej informacji dotyczącej ściągalności w 

zakresie podatków, czynszów, itp. 

6. Wniosek pani Iwony Szaton: skoordynowanie prac związanych z odkomarzaniem; 

7. Wniosek Pani Róży Ochman – Szyguła: wykoszenie rowów przy ulicy Tarnogórskiej w 

Potępie. 

 

Posiedzenie komisji zakończyło się o 14.45. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano:  

 

Adam Łuć –przew. Komisji Rewizyjnej ……………………….... 

 

 

Prot.  

Marzena Zientek 


